
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 
 
 
Zápisnica z mimoriadneho  zasadnutia Komisie územné ho a strategického plánovania, životného 
prostredia a výstavby MsZ konaného d ňa  3. 6. 2013 
 
 
 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,  
ďalej: doc. RNDr. MIlan Ftáčnik, CSc. (primátor), Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová 
(hlavná architektka), Ing. arch. Katarína Jägrová (odd. hlavný architekt mesta),  Ing. arch. Jela Plencnerová (vedúca oddelenia 
koordinácie územných systémov), Ing. arch. Mária Paalová (OKÚS), Ing. arch. Beáta Arvayová (OKÚS), Ing. arch Ľubomír Klaučo 
(Aurex), PhDr. Ľudmila Farkašovská (poslankyňa MsZ). 
 
 
Začiatok rokovania: 15:00 h. 
 
 
 
PROGRAM 
 
1. Prerokovanie výsledkov pracovnej komisie poslanco v MsZ na lokalitné zmeny v územnom pláne 
 
 
Zasadnutie komisie viedol podpredseda Ing. Milan Černý. 
 
 
K bodu 1: 
Prerokovanie výsledkov pracovnej komisie poslancov M sZ na lokalitné zmeny v územnom pláne. 
 
Ing. arch. Plencnerová a Ing. arch. Klaučo prezentovali nasledovné podnety - (o ich zaradení do Tabuľky 0 pracovná skupina 
poslancov odporúča samostatne jednotlivo hlasovať): 
VA/8 – transformácia Vajnorského letiska 
RU/3 – UŠ zóny Mlynské Nivy západ 
DU/1,  DU/1a  - Veľká lúka 
ČU/1, ČU/7 – Zichyho tably a Mladé Ćunovo 
ZB/7 - Centrop 
RU/34 - Dunajské nábrežie 
VR/3 – Pentagon 
 
 
Návrh stanoviska (členky komisie Ing. arch. Pätoprstej): 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby odporúča zo zoznamu podnetov vypustiť tie, ktoré 
spĺňajú kritérium urbanistickej štúdie a je možné ich v ďalšom procese regulovať výškovo aj kapacitne, aby sa predišlo priestoru 
pre korupciu. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 9, za: 4, proti: 0, zdržal sa: 3, nehlasoval: 2. 
 
 
Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 17.15  h. 
 
 
 
 

Ing. Milan Černý, v. r. 
podpredseda komisie 

 
 

 
 
 
 
 
Zapísala:  
Eva Rifliková, tajomníčka komisie 


